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Vila d’Argentona, comarca del Maresme, 11 de desembre de 2024 es reuneixen a les 
instal·lacions de la Ràdio Municipal per tal de celebrar sessió ordinària del Consell de 
Mitjans de Comunicació, els següents membres del mateix:

Sra. Montserrat Capdevila, presidenta
Sr. Manel Miranda, representant del grup municipal Avancem Junts
Sr. Josep Famadas, representant del grup municipal PSC
Sr. Roger Pou, representant del grup municipal Ara Argentona
Sra. Mariona Pascual, representant del grup municipal d’Esquerra
Sra. Marisa Torrents, representant dels treballadors dels Mitjans de Comunicació
Sra. Maria Rosa Martínez, directora dels Mitjans de Comunicació
Sr. Gonçal Calvo, vinculat a l’àmbit de la comunicació
Sr. Joan Galvez, vinculat a l’àmbit de la comunicació
Sra. Pepi Guerrero, secretària del Consell.

Excusen la seva assistència:
Sra. Marta Pinart, representant del grup municipal de Tots per Argentona
Sra. Laura Gállego, vinculada a l’àmbit de la comunicació
Sr. Toni Alsina, vinculat a l’àmbit de la comunicació

No hi assisteixen:
Sr. Antoni Martí, representant del grup municipal d’Unitat
Sra. Ana Belén Navarro, representant del grup municipal del Partit Popular

Quan són les 18:00 hores i existint el quòrum de constitució que estableix l’article desè del 
Reglament del Consell Municipal de Mitjans de Comunicació d’Argentona, d’ordre de la 
Presidència comença la sessió sota el següent ordre del dia:

1. APROVACIÓ DE LA DARRERA ACTA

Queda aprovada l’acta de data 18 de setembre de 2024 per tots els presents.

3. REVISIÓ DEL CAP DE CREUS 173

Senyora Maria Rosa, deixa constància de dos errors que apareixen a la revista número 
173: el logotip d’Ara Argentona que hi consta el logotip antic i a l’espitllera històrica que 
hauria de sortir al Centre d’Estudis i surt al Museu del Càntir. Aquests errors s’esmenaran al 
proper número.
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Senyor Gonçal, comenta que els peus de fotos podrien ser una mica més grans. Afegeix 
que en relació als gossos potencialment perillosos, es podria donar informació de les 
denúncies que s’han tramitat, en quin concepte i quantes s’han pagat, així com conèixer de 
quina manera hi intervé l’Ajuntament i la despesa que suposa el manteniment, l’atenció 
veterinària, etc.

Senyor Roger, considera que les persones que llegeixen la revista Cap de Creus és la gent 
gran i proposa que la lletra sigui més gran.

Afegeix que es podrien buscar noves eines digitals per poder arribar a la gent jove.

4. PROPOSTA DE TEMES PER AL CAP DE CREUS 174

Senyora Maria Rosa, fa un repàs dels temes que hi ha pendents pel proper número: 
urbanització, educació, espais agraris, habitatge, Gestió Forestal.

Senyor Gonçal, proposa incloure informació relacionada amb el senyor Llorenç Soldevila 
Barlart.

5. RESUM DE L’ANY DE L’ÀREA DE MITJANS DE COMUNICACIÓ I PROJECTES 2026

Senyora Maria Rosa, fa un repàs de tot el que han aconseguit amb el Pla de treball de la 
Ràdio que es va presentar al setembre. 

Destaca l’augment d’hores de producció pròpia, han afegit un nou programa setmanal 
d’esport, així com a una tertúlia dedicada al món de la cultura.

(Quan són les 18:45 s’incorpora la regidora Mariona Pasqual)

Han incrementat el nombre de producció de notícies relacionada amb serveis, obres, 
urbanisme, sequera, habitatge i atur.

Senyor Gonçal, felicita a l’equip de la Ràdio pel programa especial de la Marató que han 
portat a terme en el dia d’avui.

Senyora Maria Rosa, explica que els projectes de cara al 2026, es farà l'adjudicació de la 
revista que serà per un 2 més 2, es tornarà a participar amb el projecte CUEME, així com  
també amb el servei comunitari de l'Institut d‘Argentona.
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6. TORN DE PRECS I PREGUNTES

Senyor Roger, dona veu a l’escrit que el senyor Bernat Calvo, regidor d’Ara Argentona, 
adreça a aquest Consell on explica els motius laborals pels quals li és impossibilitat poder 
assistir mensualment a les rodes polítiques i demana la modalitat de trucada o vídeo 
trucada o bé poder participar presencialment un dilluns que és quan té disponibilitat.

Senyora Maria Rosa, exposa que el directe ha de prevaldre a la Ràdio i demana un ordre 
lògic de participació a les rodes polítiques, que tothom hi pugui assistir a la mateixa hora i 
així poder fer una bona planificació de la feina. Afegeix que els recursos humans i materials 
són molt limitats i qualsevol canvi altera les tasques de producció.

Pel que fa a efectuar l’entrevista política mitjançant trucada o vídeo trucada, la senyora 
Maria Rosa remarca la importància de la qualitat de l’emissió ja que Ràdio es troba en unes 
instal·lacions que no permeten elaborar programes radiofònics amb el so tècnic adequat. 

La senyora presidenta, explica que el senyor Bernat Calvo va presentar una instància a 
l’Ajuntament i se li va donar contesta. 

Afegeix que hi ha representants d'altres formacions polítiques que es troben en una 
situació similar i que adapten els horaris de la seva feina per poder assistir a les rodes 
polítiques i considera que quan es convoca als representats municipals a un òrgan, 
mitjançant Decret d’Alcaldia, haurien de poder absentar-se de la seva feina.

Els presents proposen que senyor Bernat Calvo pugui fer un canvi de dia amb el portaveu 
del grup municipal del Partit Popular.

Senyor Roger, li traslladarà aquesta proposta al senyor Bernat Calvo.

Senyor Gonçal, demana expressament que consti a l’acta que per una relació de 
consanguinitat amb el senyor Bernat Calvo, no vol fer cap intervenció al respecte d’aquest 
tema.

Senyora Maria Rosa, exposa que amb motiu de les vacances de Nadal del personal de la 
ràdio, proposa que les entrevistes polítiques corresponents als Plens del 23 desembre 2024 
i 27 de gener 2025, es puguin compactar i traslladar-la al dimarts 28 de gener i la proposta 
queda acceptada pels membres del Consell.

Senyora Mariona, fa constar que el dia que té disponibilitat són els dilluns però adaptarà 
la seva feina per assistir a la roda política el dimarts.
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2. VISITA ALS NOUS ESTUDIS DE LA RÀDIO

Els membres del Consell visiten els nous estudis de la Ràdio.

No havent-hi més temes a tractar, es tanca la sessió per ordre de la Sra. presidenta, quan 
són 19:30 hores en lloc i data UT-SUPRA que com a secretària certifico.

La presidenta La secretària

Montserrat Capdevila Cañadas Pepi Guerrero Martínez
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